
След точно 15 години отново имам удоволствието да споделя накратко моите лични 
впечатления, емоции и мъдрост, които натрупах за този солиден период. Период, през 
който създадох много приятелства, развивах и формирах себе си, учех и се забавлявах.  
 
Продължавам да го правя и днес.  
 
И съвсем откровено мога да определя Сервие като моята компания, като моят 
професионален партньор, като моето друго семейство! 
Участвайки със страст във всекидневните си ангажименти ,създавайки качествени човешки 
отношения и усещайки подкрепата на всеки един колега, се чувствам все по-богата и по-
признателна,по-специална и наистина уцелила най-добрият работодател !Компания,за 
която най-ценни са нейните служители и в тях се инвестира по много от всичко, отличаваща 
се с морал ,изповядваща общи ценности и етична дори в детайлите! Едновременно пазеща 
традициите на основателя си ,но и дръзко креативна ,ориентирана смело към иновации.   
 
Не случайно и съвсем неусетно изминаха тези цели 15 години. И пак не случайно Сервие 
днес е част от съзнанието ми,сърцето ми ,душата ми….  
 
Благодарна съм за това ценно пътешествие и пожелавам на всички да имат същият шанс, 
същият попътен вятър и да усещат избраната тъй отдавна посока като най-вярната за себе 
си!  
 
 
 


